
Bestyrelsesmøde 18.8

Til stede: Claus, Franco, Pia, Tony

1. Klubmesterskaber – kører – finalestævne i slutningen af september.
2. Medlemssituationen – lille fremgang men stadig lavt? Fra næste år modtager alle nuværende og 

tidligere medlemmer et indbetalingskort/mail inden sæsonstart og skal så aktivt melde fra! Mht 
ungdomsspillere skal vi prøve at være mere proaktive og evt. samarbejde med folkeskolerne i byen!

3. Vi har brug for at få reduceret vores husleje – derfor skal vi have et nyt møde med IP inden næste 
sæson for at afklare dette.

4. Næste møde 1.10 kl.17 i klubhuset.


